
 

Vend 

 
 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 6. juni 2018 
 
Til stede: Birthe, Claus, Lilly, Helen, Mette, Ib, Svend (referent) 
Fraværende:   
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
 Intet at bemærke. 
 
2.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: kr. 45.521,47 (driftskonto) 

     kr. 59,647,00 (opsparingskonto)   

 Kasse:   ca. en 50’er 

 

 2017-opsparingen fra det godkendte regnskab (20k) er overført til 
opsparingskontoen. 

 
3. Konstituering af bestyrelsen 

Efter generalforsamlingen og konstitueringen ser bestyrelsen således ud: 
Svend Kristensen (nr. 20) - formand 
Claus Olsson (nr. 9) - næstformand  
Birthe Jeppesen (nr. 5) - kasserer 
Lily Lund Hjorhöy (nr. 1) 
Helen Bille (nr. 18) 
Suppleanter: Ib Mortensen (nr. 5), og Mette Jensen (nr. 22) 
 

- dvs gen-konstituering over hele linien � 
 
4.   Opfølgning fra Generalforsamling 2018: 

Vedtagne forslag: 
Nye nummerskilte (3 stk): Vi undersøger om skiltene kan produceres på 
Produktionsskolen – ellers køber vi dem på nettet. Modellen bliver noget, der 
ligner de gamle skilte. 
 
Fra pkt. Evt.: 
o I anledning af bebyggelsens 30-års jubilæum 21/12-2018 blev det 

’vedtaget’ at arrangere en ’fødselsdagsfest’. Af mange grunde er det ikke 
så praktisk at stille an til festligheder tre dage før juleaften (som i år falder 
d. 24/12), så vi blev enige om at slå gallamiddagen og øvrige festlige 
jubilæumsindslag sammen med næste års Sct Hans Aften, søndag d. 23. 
juni 2019! Så reserver dagen allerede nu!  
En del nuværende beboere er så gamle i gårde, at de har haft børn under 
opdræt her i bebyggelsen. Disse vil blive inviteret med, så vi nye kan få 

endnu flere historier fra de gode, gamle dage �  
 
Referat m.v. fra generalforsamlingen er tilgængelig på hjemmesiden - ifald 
det uddelte skulle være bortkommet. 



 

Husk, at dette referat, sammen med mange andre dokumenter og informationer, kan genfindes på hjemmesiden 
www.kignæshaven.dk 

5. Opfølgning på bestyrelsens ’huskeseddel’: 
� legepladsen 

Klatrestativ og legehus blev malet på arbejdsdagen i maj. Vi kigger på listen over 
forbedringer, og ser hvad der evt. mangler. 

� asfalt-p-pladsen 
skal have endnu en gang reparationsasfalt (Ib)   

� skilte 
Nummerskilte skal bestilles (Mette, Svend) 

� Laden, vort smertensbarn 
Taget er (surprise!) konstateret utæt på en bestemt sektion af de ældste tagplader. Det 
skal undersøges, om det er muligt at udskifte disse 12-15 plader uden at foretage den helt 
store restaurering af tagkonstruktionen (Svend) 

� Jubilæumsfest 
Afholdes sammen med Sct Hans Aften 23. juni 2019 (bestyrelsen) 
 

 

6.  Evt. 
 Der henstilles til at man kører forsigtigt og langsomt på området (også på 

grus-pladsen, som ikke er beregnet til ’dirt-track racing’!), af hensyn til børn 
og de andre biler.  

 
 Efter et skybrud-lignende regnvejr for et par uger siden, kunne det 

konstateres, at der er huller i nogle af de ældste tagplader. Vi må have 
undersøgt om det er muligt at udskifte disse (ca 12-15 plader), uden at skulle 
ud i en større restaurering.    

 
Foreløbig ’mødekalender’ for bestyrelsen i 2018-19:  

  5/9, 24/10, 5/12, 6/2-19, 3/4 (alle onsdage) 
 
 
                                                   --oOo— 
 

 

’Statistik’ over antal Generalforsamlings-mødedeltagere og antal huse repræsenterede 

siden 2003: 

 

  2003  04 04E  05 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 

Mødedelt.    13  12 10   20 12 17 16 12  9 15 11 13 12 13 11 11 

Ant. huse    10  10  8   11  9 12 13 10  8 11 10 11 11 10 10  9 

 

  2018 

Mødedelt.    16  

Ant. huse    12  
 

 

 


